
                                                                   Zápisnica 

napísaná na zasadnutí MsZ 

dňa 21. 1. 2011 

 

Prítomní:  MVDr. Július Balog, MUDr. Radovan Baník, Marián Bodnár, Mgr. Martina  

                 Brisudová, MUDr. Miroslav Garaj,  MUDr. Jana Gasperová, Mgr. Pavel  

                Jánošík, Edita Klembasová, Ľuboš Kučera, František Kuzmáni, Ing. Pavel Olšiak,    

                Pavol Sihelský, Mgr. Jozef Vretenička  

                 

Primátor:                                    Pavel Gavalec                

Prednosta:                      JUDr. František Krajčo 

Hlavná kontrolórka:                Iveta Lakotová 

Zapisovateľka:                         Marta Kupčeková 

 
 

II. 

 

     Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Pavel Gavalec, ktorý 

privítal všetkých prítomných. Konštatoval, ţe na zasadnutí je prítomných 13 poslancov 

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Za zapisovateľku určil:                p. Martu KUPČEKOVÚ 

 

Za overovateľov navrhol : 

                               MVDr. Július Balog 

                                           Pavel Sihelský                            

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                           -  proti                                        - sa zdrţal hlasovania                       

 

Do návrhovej komisie odporučil  zvoliť: 

                                       Ing. Pavel Olšiak 

                                 MUDr. Jana Gasperová 

                                             František Kuzmáni 

   

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                           -  proti                                        - sa zdrţal hlasovania                       

 

Program zasadnutia: 

    Ďalej sa MsZ  malo riadiť programom schváleným na prvom zasadnutí MsZ dňa 27. 12. 

2010, ktorý navrhol primátor doplniť o bod 4. -  zmena  Zásad odmeňovania poslancov. 

 

Program zasadnutia je nasledovný:      

1. Návrh na zriadenie Mestskej rady a voľba jej členov 

2. Návrh na zriadenie stálych komisií, voľba predsedov komisií  

    a členov 

3. Určenie platu primátora 

4. Zmena  Zásad odmeňovania poslancov 
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5.  Plány zasadnutia mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky 

6. R ô z n e 

 - správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za r. 2010 

 - určenie odmien členom za zasadnutie komisií, ktorí nie sú poslanci, určenie stravnej 

jednotky počas zasadnutí MsZ, schválenie otváracích hodín pre Milys, spol. s. r. o., odpredaj 

pozemku pod bytovým domom č. 505, odpredaj budovy bývalej STS, prevod finančných 

prostriedkov z Mesta na MsPS, odpredaj pozemku pre Ing. Jána Lakotu, nájom nebytových 

priestorov pre TESCO, vyplatenie finančných prostriedkov na vydanie pamätí Jána Mlynárika 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

Chce niekto program doplniť? 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 

13 za                                           -  proti                                        - sa zdrţal hlasovania                       

 

K bodu l. ZRIADENIE MESTSKEJ RADY: 

    Prvým bodom programu malo byť zriadenie mestskej rady. Primátor konštatoval, ţe po 

konzultáciách s inými primátormi sa rozhodol zatiaľ mestskú radu nezriadiť. 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- navrhol na doplnenie zriadenie mestskej rady a voľbu jej členov. Poţiadal primátora, aby  

dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bol doplnený bod 1. o zriadenie mestskej rady a voľbu jej členov ? 

9 za                                                     - proti                   4 sa zdrţali hlasovania 

MVDr.  Balog                                                                  Mgr. Brisudová 

MUDr.  Baník                                                                  Ing. Olšiak 

             Bodnár                                                                       Kuzmáni 

MUDr. Garaj                                                                         Sihelský 

MUDr. Gasperová 

Mgr.    Jánošík 

            Klembasová 

           Kučera 

Mgr.   Vretenička 

 

Mgr. Vretenička 

- rokovací poriadok MsZ, ktorý je schválený, hovorí o zriadení mestskej rady 

 

MUDr. Baník 

- v zákone o obecnom zriadení je uvedené, ţe MsZ môţe zriadiť MsR. Náš rokovací poriadok 

hovorí, ţe MsZ zriadi MsR. 

 

p. Klembasová 

- MsR by bola potrebná. MsR uţ predrokovala a navrhla riešenie na schválenie. Zefektívnila 

sa činnosť. Má opodstatnenie, nemusí sa všetko rokovať na MsZ. 
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primátor 

- MsZ by rokovalo spravidla raz za mesiac a posilnila by sa činnosť komisií 

                                                            

MUDr. Gasperová 

- MsR je orgán, ktorý je namieste 

 

primátor 

- komisie budú zloţené z odborníkov a tie navrhnú riešenie 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bola zriadená MsR? 

7 za                                        - proti                                6 sa zdrţali hlasovania 

MUDr. Gasperová                                                          Mgr. Brisudová 

             Klembasová                                                       Ing. Olšiak 

MUDr. Garaj                                                                         Kuzmáni 

Mgr.     Vretenička                                                                 Sihelský 

            Bodnár                                                                MVDr. Balog 

            Kučera                                                                Mgr. Jánošík 

MUDr. Baník 

               

primátor 

- členovia mestskej rady budú schválení nabudúce  

 

MUDr. Baník 

- schválili sme doplnenie k bodu 1. návrh na zriadenie mestskej rady a voľba jej členov. 

Konštatoval, ţe nebol určený zástupca primátora, ktorý má byť jeden z členov MsR. 

 

primátor 

- môţem ho určiť do 60  dní 

 

Mgr. Brisudová 

- nepoznáme zástupcu, nechajme voľbu na budúce MsZ 

 

Mgr. Jánošík 

- čo bude zvolené, musíme rešpektovať, mestská rada fungovala stále 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby členovia mestskej rady boli zvolení na ďalšom zasadnutí MsZ? 

 

6 za                                  - 6 proti                                1 sa zdrţal  

Ing. Olšiak                       Klembasová                         Mgr. Vretenička 

Kuzmáni                           Baník 

Sihelský                            MUDr. Gasperová 

Mgr. Brisudová                Kučera  

Mgr. Jánošík                    MUDr. Garaj 

MVDr. Balog                   Bodnár 
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primátor 

- konštatoval, ţe ak má byť mestská rada zvolená, navrhol členov: 

 Mgr. Brisudová 

 Ing. Olšiak 

 MVDr. Balog 

             Kuzmáni 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- jedným z členov musí byť viceprimátor. Navrhol hlasovať o kaţdej osobe osobitne. 

 

Mgr. Brisudová 

- jedno miesto musí zostať voľné 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa hlasovalo o kaţdej osobe samostatne? 

9 za                            - proti                              4 sa zdrţali hlasovania 

MVDr. Balog                                                     Ing. Olšiak 

MUDr. Baník                                                    Mgr. Brisudová 

Bodnár                                                                       Sihelský  

MUDr. Garaj                                                            Kuzmáni 

MUDr. Gasperová 

Mgr. Jánošík 

 Klembasová 

Kučera 

Mgr. Vretenička 

 

Hlasovanie o jednotlivých členoch: 

Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p. MVDr. Balog? 

5 za                                             - proti                   8 sa zdrţali hlasovania 

Mgr. Brisudová                                                       MUDr. Baník 

Ing. Olšiak                                                               MVDr. Balog 

Sihelský                                                                               Bodnár 

Kuzmáni                                                                   MUDr. Garaj 

Mgr. Jánošík                                                            MUDr. Gasperová 

                                                                                            Klembasová 

                                                                                            Kučera 

                                                                                  Mgr. Vretenička 

 

Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p. Ing. Olšiak? 

5 za                                              1 proti                      7 sa zdrţali hlasovania 

Mgr. Brisudová                           MUDr. Garaj          MUDr. Baník 

Sihelský                                                                                    Bodnár 

Kuzmáni                                                                      MUDr. Gasperová 

MVDr. Balog                                                                           Klembasová 

Mgr. Jánošík                                                                            Kučera 

                                                                                     Ing. Olšiak 

                                                                                     Mgr. Vretenička 
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Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p. Kuzmáni? 

4 za                                               - proti                     9 sa zdrţali hlasovania                       

Mgr. Brisudová                                                          MUDr. Garaj 

Ing. Olšiak                                                                 MUDr. Baník 

Sihelský                                                                                  Bodnár 

MVDr. Balog                                                             MUDr. Gasperová 

                                                                                               Klembasová 

                                                                                              Kučera 

                                                                                   Mgr. Vretenička 

                                                                                           Kuzmáni 

                                                                                   Mgr. Jánošík 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

-Konštatoval, ţe jeden člen mestskej rady bude zástupca primátora, ja navrhujem za ďalšieho 

člena Mgr. Jánošíka. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p. Mgr. Jánošík? 

12 za                                                - proti                     1 sa zdrţal hlasovania 

MVDr. Balog                                                                 Mgr. Jánošík 

MUDr. Baník 

Bodnár 

Mgr. Brisudová 

MUDr. Garaj 

MUDr. Gasperová 

Klembasová 

Kučera 

Kuzmáni 

Ing. Olšiak 

Sihelský 

Mgr. Vretenička 

 

MVDr. Balog 

- pri zloţení mestskej rady sa prihliada na politické strany 

 

p. Klembasová 

- navrhla za člena MsR aj MUDr. Baníka 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p.  MUDr. Baník?  

7 za                                             - proti                       6 sa zdrţali hlasovania   

Kučera                                                                         Mgr. Brisudová 

Bodnár                                                                        Ing. Olšiak 

MUDr. Gasperová                                                             Sihelský 

Klembasová                                                                        Kuzmáni 

MUDr. Garaj                                                              MVDr. Balog 

Mgr. Jánošík                                                               MUDr. Baník 

Mgr. Vretenička 
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MUDr. Gasperová 

- navrhla za členku mestskej rady p. Klembasovú 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby členom mestskej rady bol p. Klembasová?  

8 za                                                                                   5 sa zdrţali hlasovania 

Kučera                                                                           Mgr. Brisudová 

Bodnár                                                                           Ing. Olšiak 

MUDr. Baník                                                                         Sihelský 

MUDr. Gasperová                                                                Kuzmáni 

MUDr. Garaj                                                                        Klembasová 

Mgr. Jánošík 

Mgr. Vretenička 

MVDr. Balog 

 

 

Členmi mestskej sa stávajú: Mgr. Jánošík, MUDr. Baník, Klembasová a zo zákona 

o obecnom zriadení zástupca primátora. 

 

 

K bodu 2. NÁVRH NA ZRIADENIE KOMISIÍ 

Materiál k tomuto bodu poslanci obdrţali na začiatku rokovania mestského zastupiteľstva 

písomne. 

Najskôr sa hlasovalo o zriadení komisií MsZ. 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby MsZ zriadilo nasledovné komisie? 

      Komisia MsZ pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta  

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  

Komisia bytová 

Komisia pre zdravie a sociálnu starostlivosť  

Komisia ÚP, výstavby, dopravy a ŢP 

Komisia pre školstvo 

Komisia pre šport  

Komisia pre spoluprácu s podnikateľmi 

Komisia priestupková 

Komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie 

 

13 za                                               - proti                          - sa zdržal hlasovania 
 

primátor 

- mal dotaz, či sa bude hlasovať za všetky komisie spoločne, alebo za kaţdú osobitne 

 

Poslanci poţiadali, aby mohli hlasovať o kaţdej komisii zvlášť. 

 

MUDr. Baník 

- navrhol do budúcnosti uvaţovať, aby v komisiách boli aspoň dvaja poslanci 
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Hlasovanie: 

Komisia MsZ pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta    

Predseda:                Ing. Pavel Olšiak  

Členovia: 

Ing. Valéria Majerová 

Ing. Július Kišák 

Ing. Iveta Gombalová 

Bc. Pavel Gavalec 

 

Zapisovateľka: Dajana Čičmancová 

 

13 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  

Predseda:                   Pavol Sihelský 

Členovia: 

Edita Klembasová 

Mgr. Radoslav Urbančok 

Mgr. Ľuboslava Slebodníková 

Dezider Tóth ml. 

 

Zapisovateľka: Ľuba Šálková 

 

13 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 

 

Bytová komisia 

Predseda:                  Mgr. Pavel Jánošík 

Členovia: 

Pavel Kindernaj 

Pavel Švec   

Zdenko Račko 

Janka Šáliová 

 

Zapisovateľka:  Marta Kupčeková 

 

13 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 

 

Komisia pre zdravie a sociálnu starostlivosť  

Predseda:                  MUDr. Miroslav Garaj 

Členovia: 

MUDr. Jana Gasperová 

Mgr. Iveta Uhlárová 

Ing. Pavel Olšiak 

Mgr. Pavel Almáši 

 

Zapisovateľka: Elena Bodnárová 

 

 

13 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 
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Komisia ÚP, VÝSTAVBY, DOPRAVY a ŽP: 

Predseda:                       František Kuzmáni 

Členovia: 

Ing. Miroslav Macove 

Ing. Marek Suchý 

Dušan Cmaro 

Ján Iţdinský  

Július Botka 

Ľubomír Obročník 

 

Zapisovateľka: Ľudmila Sihelská 

 

13 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 

 

Komisia pre školstvo: 

Predseda:                  Mgr. Martina Brisudová 

Členovia: 

Mgr. Jozef Vretenička 

Mgr. Eva Dirbáková 

Elena Slavkovská 

JUDr. Bronislava Garajová 

Vlasta Kojnoková 

Marcela Iţdinská 

 

Zapisovateľka: Bc. Aneta Melicherová 

 

12 za                                             - proti                               1 sa zdrţal hlasovania 

                                                                                              Mgr. Vretenička 

Komisia pre šport: 

Predseda:                 Marián Bodnár 

Členovia: 

MUDr. Radovan Baník 

Ing. Peter Ţilák 

Ing. Jaroslav Štrba 

Ján Valentíny 

Adrián Lašák 

Eva Dudášová 

 

Zapisovateľka: Zuzana Chrtianska 

 

10 za                                        - proti                                            3 sa zdrţali 

                                                                                                                  Bodnár 

                                                                                                     MUDr. Baník 

                                                                                                    Mgr. Vretenička 
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Komisia pre spoluprácu s podnikateľmi: 

Predseda:                    MVDr. Július Balog 

Členovia: 

Pavol Sihelský 

Ján Eliáš 

Milan Oravec  

Ing. Július Zeman 

Dušan Deák 

Ing. Miroslav Bičan 

 

Zapisovateľka: Ing. Danica Švantnerová 

 

12 za                                             - proti                               1 sa zdrţal hlasovania 

                                                                                              Mgr. Vretenička 

 

Komisia priestupková 

Predseda:                     Ľuboš Kučera 

Členovia: 

MUDr. Radovan Baník 

MVDr. Ján Koţiak 

Ján Šnúrik 

Peter Kanáloš 

 

Zapisovateľka: Ing. Alena Marková 

 

11 za                                             - proti                              2 sa zdrţali hlasovania 

                                                                                             Kučera 

                                                                                             Mgr. Vretenička 

 

Komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie: 

Predseda:              MUDr. Jana Gasperová 

Členovia: 

Mgr. Pavel Jánošík 

Mgr. Jozef Vretenička 

 

11 za                                             - proti                               - sa zdrţal hlasovania 

                                                                                          MUDr. Gasperová 

                                                                                          Mgr. Jánošík 

                               

K bodu 3 Schválenie odmeny primátora mesta  

Návrh na plat primátora predloţil prednosta MsÚ a dal ho aj odhlasovať. 

 

    V zmysle zákona č. 253/94 Z. z. v znení neskorších zmien a doplnkov, § 3 starostovi patrí 

plat, ktorý je súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za 

predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4. /počet obyvateľov/, čo činí 1.936 €. 
 

 V zmysle toho istého zákona je moţné  zvýšenie platu primátora mesta aţ na dvojnásobok.  
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p. Sihelský 

- navrhol primátorovi zvýšenie platu o 30%.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 

Hlasovanie: 

Kto je za tento návrh s účinnosťou od zloţenia sľubu? 

7 za                                      5 proti                               1 sa zdrţal halsovania 

Mgr. Brisudová                   Klembasová                       Bodnár 

Ing. Olšiak                           MUDr. Baník 

Sihelský                               MUDr. Gasperová 

Kuzmáni                              MUDr. Garaj  

MVDr. Balog                      Mgr. Vretenička 

Mgr. Jánošík 

Kučera 

 

primátor 

K bodu 4  Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov 

1. návrh 

Primátor navrhol  zmeniť Zásady v čl.3 odmeny poslancov bod 1. : 

Poslancom sa poskytujú nasledovné odmeny: 

a/ vo výške 40 € za kaţdú účasť poslanca na zasadnutí MsZ 

b/ vo výške 40 € za kaţdú účasť poslanca na zasadnutí MsR 

c/ vo výške 15 € za riadenie komisie MsZ /predsedovi komisie/ 

d/ vo výške 10 € za kaţdú účasť poslanca na zasadnutí komisie MsZ 

e/ vo výške 40 € za kaţdú účasť poslanca na mimoriadnom zasadnutí MsZ 

f/ vo výške 10  a 6 € za výkon funkcie sobášiaceho 

 

2. návrh 

Ďalšia zmena sa týka článku 4 odmeňovania zástupcu primátora v zmysle § 25 ods. 8 zákona 

o obecnom zriadení 

Čl. 4 odmeňovanie zástupcu primátora sa dopĺňa o odstavec 2, ktorý znie: 

Zástupcovi primátora, ktorý je uvoľneným poslancom v zmysle § 25 ods. 8 Zákona o obecnom 

zriadení patrí plat, o ktorom rozhoduje primátor samostatným platovým dekrétom. Okrem 

toho zástupca primátora ako poslanec uvoľnený na výkon funkcie má nárok aj na odmenu 

podľa článku 3. 

3./  článok 2 sa prečísli na článok 3 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- zástupca primátora by musel byť uvoľnený zo zamestnania. Zatiaľ zástupca primátora nebol    

nikdy uvoľnený zo zamestnania. 

 

p. Klembasová 

- tam nesedí slovo „uvoľnený“, ako keby bola zriadená nová funkcia pre zástupcu primátora 

 

MUDr. Baník 

- tu ide asi o novovytvorené pracovné miesto 

 

MUDr. Baník a Mgr. Vretenička 

- navrhli toto úplne vypustiť a riešiť neuvoľneného zástupcu, ako bolo doteraz 
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p. Klembasová 

- nevie, na aký podnet dáva primátor hlasovať o navyšovaní odmien pre poslancov. Máme 

úvery a poslanci sú s odmenami spokojní. 

 

Ing. Olšiak 

- na podnet poslancov z minulého MsZ. Z okolitých miest sú najniţšie odmeny u nás. 

 

p. Klembasová 

- v mnohých MsZ sa poslanci vzdali odmien úplne 

 

Ing. Olšiak 

- navrhol vzdať sa odmien poslanca 

 

MUDr. Baník 

- nikto z poslancov z prechádzajúceho obdobia neţiadal o navýšenie odmien 

 

MUDr. Gasperová  

- navrhla tieţ vzdať sa odmien a presunúť financie do sociálnej komisie, pretoţe ţiadostí je 

veľa a financie nepostačujú. 

 

Mgr. Jánošík 

- nie je to úplne správne, aby poslanec vykonával funkciu úplne zdarma 

 

MUDr. Baník 

- sú platné zásady odmeňovania, nech zostanú tie 

 

Hlasovanie za návrhy primátora na zmenu Zásad odmeňovania poslancov: 

- za                                        2 proti                                      11 sa zdrţali hlasovania 

                                             Klembasová                              Kučera 

                                            MUDr. Gasperová                    Bodnár 

                                                                                     Mgr. Brisudová 

                                                                                     Ing. Olšiak 

                                                                                             Sihelský 

                                                                                            Kuzmáni                                                                                  

                                                                                     MVDr. Balog 

                                                                                     MUDr. Baník 

                                                                                     MUDr. Garaj 

                                                                                     Mgr. Jánošík 

                                                                                     Mgr. Vretenička 

 

Zostali v platnosti pôvodné Zásady odmeňovania poslancov. 

 

K bodu rôzne: 

Návrh na stravnú jednotku počas zasadnutí MsZ 5 €. 

 

Hlasovanie: : Kto je za uvedený návrh? 

12 za                                   - proti                                   1 sa zdrţal hlasovania 

                                                                                         MUDr. Gasperová                
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K bodu 5 Plány zasadnutia mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky 

primátor 

- chcel pôvodne navrhnúť, aby sa zasadnutia MsZ uskutočňovali spravidla jedenkrát mesačne 

a to predposledné štvrtky v mesiaci od 13,00 hod. Keďţe bola zriadená mestská rada, je 

potrebné plány práce prepracovať a zaoberať sa tým na budúcom zasadnutí MsZ. 

  

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bol schválený plán hlavnej kontrolórky na I. polrok 2011? 

12 za                                        - proti                               1 sa zdrţala hlasovania 

                                                                                         Mgr. Brisudová 

                      

                     

K bodu 6  r ô z n e : 

    Potom  hlavná kontrolórka predloţila správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za r. 

2010. 

 

Táto správa bola vzatá na vedomie. 

 

     Fi Milys s. r. o. Lučenec si dňa 7. 1. 2011 podala ţiadosť o schválenie otváracích hodín 

v prevádzke pizzéria, kaviareň Ul. sklárska 740 nasledovne: 

PO – ŠT         8, 00 – 22, 00 

PI                 10, 00  -23, 30 

SO               11,00  - 23, 30 

NE              11, 00 – 22, 00 

 

   Pripravujeme nové VZN o podmienkach podnikania na území mesta Poltár, ktoré bude 

riešiť aj otváracie hodiny v prevádzkach v meste.  

 

Kto je za predloţený návrh ohľadom otváracích hodín pre fi Milys s. r. o.? 

13 za                                            - proti                               - sa zdrţal hlasovania                                                                                                 

 

Vlastníci bytov v bytovom dome č. 505/19– 21Ul. sklárska poţiadali o odpredaj nehnuteľnosti 

– pozemku pod bytovým domom. 

Uznesením MsZ č. 4/2009 zo dňa 26. 2. 2009 bolo schválený odpredaj pozemkov pod 

bytovými domami v k. ú. Poltár na sklárskom sídlisku a na Ul. slobody v cene 3.- Sk. 

Kaţdý odpredaj je potrebné schváliť osobitne. 

 

Hlasovanie: 

    Kto je za odpredaj 

    podľa § 9a ods. 8, písm. a/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  

    predpisov  pozemku zastavaného stavbou bytovým domom č. s. 505/19 – 21 vo   

   vlastníctve nadobúdateľov, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Poltár, LV č. 1 C KN  

   parc. č. 2133 o výmere 690 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria, podiel 1/1 v cene 0, 10  

   €/m2 pre vlastníkov bytového domu č. s. 505/19 – 21 vedených na LV č. 1837 v podiele pri- 

         slúchajúcom spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach    

         domu 

12 za                                                      - proti                                       1 sa zdrţal hlasovania 

                                                                                                                MUDr. Garaj 
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         Krajské riaditeľstvo Hasičského a záchranného zboru v Banskej Bystrici poţiadalo ešte v r. 

2009 o odkúpenie pozemku a výrobnej haly súp. č. 500 – bývalá STS /stará časť/. 

     Uznesením č. 12/2009 MsZ schválilo odpredaj uvedených nehnuteľností v cene 83.000.- €. 

Kúpna zmluva z nedostatku finančných prostriedkov nebola podpísaná. 

      Pre ochranu občanov a ich majetku v regióne a pre lepšie podmienky plnenia úloh Hasičskej 

stanice by bolo vhodné zrušiť spomínané uznesenie a odpredať nehnuteľnosť v symbolickej cene 1 

€. 

    Zasadnutia MsZ sa zúčastnili aj p. Lašák a p. Macove, zástupcovia Hasičského a záchranného 

zboru. 

 

p. Lašák 

- konštatoval, ţe v prenajatých priestoroch sú hasiči iba v Poltári. Keď budú mať svoje vlastné 

priestory, dostanú financie na rekonštrukciu. Je pripravená kúpna zmluva za symbolické 1 €. 

Ak by sa financie na rekonštrukciu nepodarilo získať, prípadne z iných dôvodov by sa budova 

nevyuţívala, hasiči vrátia objekt tieţ za 1 €. 

 

MUDr. Baník 

- na túto budovu je úver. Mal dotaz, či sme jednali s bankou. 

Navrhol pre hasičov priestory bývalého sklárskeho učilišťa. 

 

primátor 

- priestory chceme vyuţiť inak. Má posúdiť projektant, či priestory SOU – S by boli vhodné pre 

lekárov. 

 

p. Čičmancová 

- kvôli úveru nemáme zaťaţenú ţiadnu budovu 

 

MUDr. Baník 

- zmluva je v poriadku, úver budeme musieť platiť ďalej 

 

p. Lašák 

- budova, na ktorú môţeme dostať financie, musí figurovať ako hasičská zbrojnica 

 

Ing. Olšiak 

- p. Dreisig by chcel vedieť, či sa to nebude týkať pozemku, kde parkujú jeho kamióny 

  

Hlasovanie:  

Kto je za zrušenie uznesenia č. 12/2009 v bode 13, ktorým bol schválený odpredaj nehnuteľnosti 

pre Hasičský a záchranný zbor v cene 83.000 €? 

13 za                                                      - proti                                    - sa zdrţal hlasovania 

 

Potom hlasovanie: 

Kto je za odpredaj ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8, písm. e/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov nehnuteľností v katastrálnom území 

Poltár vedených na LV č. 1, C KN parc. č. 1556/1 o výmere 2893 m2 kultúry zastavané plochy  

a nádvoria, C KN parc. č. 1556/7 o výmere 800 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria a stavby  

 - výrobná hala č. 1 postavenej na C KN parc. č. 1556/7 číslo súpisné 500 a orientačné číslo 3, 

nachádzajúcej sa na Ul. 13. januára - budova bývalej STS v celkovej  cene 1, 00 € pre SR  
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Krajské riaditeľstvo Hasičského záchranného zboru, Komenského 27, Banská Bystrica v podiele 

1/1? 

13 za                                                   - proti                                     - sa zdrţal hlasovania 

         

     P. Slaniniak vrátil do pokladne MsÚ na základe výsledku kontroly na MsPS finančné 

prostriedky vo výške 859, 66 €.  

Bliţšie to poslancom okomentovala hlavná kontrolórka. 

Hlasovanie: 

Kto je za prevod týchto finančných prostriedkov z Mesta na MsPS? 

13 za                                                   - proti                                    - sa zdrţal hlasovania  

         

         V  Zmluve o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy s Ing. Jánom Lakotom zo dňa 29. 8. 2008 boli 

stanovené podmienky, ktoré boli splnené, preto dal primátor mesta hlasovať: 

Kto je za odpredaj podľa § 9a ods. 8, písm. b/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov pozemku zastavaného stavbou „Denný bar a ubytovanie“ č. s. 758/23 na 

Ul. školskej vo vlastníctve nadobúdateľa nachádzajúceho sa v katastrálnom území Poltár, LV č. 1 

C KN parc. č. 2269/17 o výmere 94 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria,   podiel 1/1 v cene 

 7, 11 €/m2 pre Ing. Jána Lakotu, trvale bytom Poltár, Záhradná 659/9  v podiele 1/1 

11 za                                                   1 proti                                    1 sa zdrţal hlasovania  

                                                           Mgr. Brisudová                      MUDr. Garaj 

 

    Predaj nehnuteľnosti verejnou draţbou bývalej budovy polície na Ul. slobody, ako aj 

schválenie odpredaja pre dve fyzické osoby boli neúspešné. Mesto t. č. nehnuteľnosť nevyuţíva. 

 

MUDr. Baník 

- mal dotaz, či netreba zrušiť uznesenie za odpredaj bývalej budovy polície 

 

Ing. Olšiak 

- navrhol zmluvu zatiaľ nezrušiť 

 

Hlasovanie: 

Kto je za nájom ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9, písm. c/  zákona č. 

138/1991 Zb  o majetku obcí v znení neskorších predpisov nebytových priestorov časti 

nehnuteľnosti C KN parc. č. 2352, č. súp. 307/35 v Poltári, vedenej na LV č. l, k. ú. Poltár, 

nachádzajúcej sa na Ul. slobody – budova bývalej Polície - o výmere 52 m2 vo výške nájmu 100 

€/mesiac na dobu od 1. 2. 2011 do 31. 5. 2011 pre TESCO STORES SR a. s., Kamenné nám. 1/A, 

Bratislava? 

12 za                                                   - proti                                   1 sa zdrţal hlasovania  

                                                                                                   Kučera 

  

Priatelia Jána Mlynárika a OZ Náš domov poţiadali Mesto Poltár o finančný príspevok na 

vydanie knihy pamätí Jána Mlynárika „Spod divadelných kulís na parlamentnú tribúnu“ 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sme schválili vyplatenie finančného príspevku na vydanie pamätí Jána 

Mlynárika vo výške100 €?  

13 za                                                   - proti                                      - sa zdrţal hlasovania 
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Návrh na delegovanie zástupcov do Rád škôl: 

 

ZŠ, Ul. slobody 

František Kuzmáni 

Mgr. Pavel Jánošík 

MVDr. Július Balog 

MUDr. Radovan Baník 

 

ZŠ, Ul. školská 

Ing. Pavel Olšiak 

Mgr. Pavel Jánošík 

Mgr. Martina Brisudová 

Pavol Sihelský 

 

MŠ, Ul. sklárska 34 

MUDr. Jana Gasperová 

Ľuboš Kučera 

Marián Bodnár 

 

MŠ, Ul. kanadská 

MUDr. Miroslav Garaj 

Mgr. Martina Brisudová 

 

ZUŠ 

MVDr. Július Balog 

Klembasová Edita 

Mgr. Jozef Vretenička 

Pavol Sihelský 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby do rád boli delegovaní títo poslanci? 

12 za                                             - proti                                   1 sa zdrţal hlasovania 

                                                                                                  Mgr. Vretenička 

 

D I S K U S I A : 

Mgr. Brisudová 

- dáva na zváţenie do budúcnosti mestskému zastupiteľstvu, či by nestačil úväzok hlavnej 

kontrolórke na 50, alebo 60% 

- ďalej konštatovala, ţe v predloţenej správe má hlavná kontrolórka chyby, mala si ich 

opraviť 

 

hlavná kontrolórka 

- na základe počtu kontrol sa nedá usúdiť náročnosť práce, nakoľko kaţdá kontrola má iné 

zameranie, napr. kontrola v MsPS bola zdĺhavá a hĺbková, zabrala veľa času 

 

MUDr. Baník 

- pani kontrolórka robí zásluţnú prácu, vhodnú na 8 hodín 
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p. Klembasová 

- konštatovala, ţe prešla podobnou situáciou. Nevie si predstaviť kontrolórku na polovičný 

úväzok. Na základe vykonanej kontroly získalo Mesto naspäť mnoho €. O zníţení úväzku 

netreba ani uvaţovať. Po ukončení 6 ročného obdobia, musia byť známe podmienky a dĺţka  

úväzku. 

 

Mgr. Jánošík 

- funkciu Mesto potrebuje, nerobilo by to dobré svetlo. Nemalo by sa uvaţovať tým spôsobom, 

či nám tento človek vyhovuje. 

 

Mgr. Brisudová 

- vie, akým spôsobom sa zbierali predmety do múzea a teraz je v múzeum v zlom technickom 

stave, sú odchýlené okná, budova chátra. 

Navrhla preto uloţiť prednostovi MsÚ vypracovať informatívnu správu o stave mestského 

múzea do nasledujúce zasadnutia MsZ. 

Hlasovanie: 

Kto je za tento návrh? 

13 za                                                - proti                                      - sa zdrţal hlasovania 

 

- stránka mestskej samosprávy je nelogicky členená, mala by byť ináč zloţená. 

Nikto obyvateľom neodpovie na ich diskusné príspevky. 

Navrhla preto reštruktalizáciu mestskej internetovej stránky www. Poltar.sk 

 v sekcii diskusia: 

a/  so zameraním na logické členenie diskusie 

b/ zabezpečenie uverejnenia diskusného príspevku a do troch pracovných dní aj  odpovede 

    od kompetentných pracovníkov mesta  

 

MUDr. Garaj 

- chcel vedieť, ako si to p. Mgr. Brisudová technicky predstavuje 

 

MUDr. Baník 

- bolo by vhodné zvoliť kritériá. Diskusný príspevok by mal byť podpísaný, nemôţe sa 

odpovedať na všetky neopodstatnené podnety. 

 

Mgr. Jánošík 

- treba to sprehľadniť, skultúrniť 

 

MVDr. Balog 

- mal dotaz, či sa daňový úrad odsťahoval do Lučenca 

 

primátor 

- oboznámil poslancov s tým, ţe sa bude jednať s vedením ohľadom daňového 

a ţivnostenského úradu 

 

Mgr. Vretenička 

- konštatoval, ţe diskusia o plate nebola. Nie je dôvod a ešte ani výsledky práce, aby sa plat 

navýšil. Mohlo sa počkať, myslel si, ţe to neprejde. 
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p. Sihelský 

- o pol roka môţeme plat zníţiť. Veľa vecí sa musí zachraňovať, hlavne čo sa v minulom 

období podpísali pre Mesto nevýhodné zmluvy. 

 

Mgr. Vretenička 

- zniţovať je ťaţké 

 

p. Klembasová 

- predchádzajúcemu primátorovi nebol za celé funkčné obdobie navýšený  plat, poberal iba 

podľa zákona. Nemal ani odmeny. 

 

p. Sobota 

- konštatoval, ţe vôbec nie je prekvapený. Navýšenie platu je prvý krok primátora ako 

poďakovanie občanom  za zvolenie. Primátor by mal uvaţovať,  kde šetriť pri tejto sociálnej 

istote a toku daní v meste. Veľmi rád si počká, čo sme za 4 roky urobili protiprávne. Prajem 

len to dobré. 

 

p. Abelovská 

- poţiadala o zriadenie internetovej stránky pre MŠ 

 

p. Repa 

- konštatoval, ţe nefunguje redakčná rada mesačníka „Ipeľ“ 

- navrhol poslancom rozdeliť obvody 

-  poslanci by sa mali oboznámiť s platnými VZN, aby vedeli zaujať stanovisko 

- v meste je špina a bordeľ 

- do rokovacieho poriadku treba zahrnúť mestské referendum 

- mal dotaz, či funguje dozorná rada na MsPS 

- poukázal na stav v poliklinike 

 

   Poslanci mestského zastupiteľstva priebeţne o jednotlivých bodoch hlasovali. 

V závere predseda návrhovej komisie prečítal schválené uznesenie.  

 
U Z N E S E N I E  č. 2/2011 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári dňa 21. 1. 2011 

 

I.  B E R I E   N A  V E D O M I E 

1. správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za r. 2010  

 

II. Z R I A Ď U J E 

l. komisie: 

      Komisia MsZ pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta  

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  

Komisia bytová 

Komisia pre zdravie a sociálnu starostlivosť  

Komisia ÚP, výstavby, dopravy a ŢP 

Komisia pre školstvo 

Komisia pre šport  

Komisia pre spoluprácu s podnikateľmi 
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Komisia priestupková 

Komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie 

2. Mestskú radu pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári 

 

III. V O L Í 

Komisia MsZ pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta    

Predseda:     Ing. Pavel Olšiak 

Členovia: 

Ing. Valéria Majerová 

Ing. Július Kišák 

Ing. Iveta Gombalová 

Bc. Pavel Gavalec 

 

Zapisovateľka: Dajana Čičmancová 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  

Predseda:                  Pavol Sihelský 

Členovia: 

Edita Klembasová 

Mgr. Radoslav Urbančok 

Mgr. Ľuboslava Slebodníková 

Dezider Tóth ml. 

 

Zapisovateľka: Ľuba Šálková 

 

Bytová komisia: 

Predseda:                  Mgr. Pavel Jánošík 

Členovia: 

Pavel Kindernaj 

Pavel Švec    

Zdenko Račko 

Janka Šáliová 

 

Zapisovateľka:  Marta Kupčeková 

 

Komisia pre zdravie a sociálnu starostlivosť  

Predseda:      MUDr. Miroslav Garaj 

Členovia: 

MUDr. Jana Gasperová 

Mgr. Iveta Uhlárová 

Ing. Pavel Olšiak 

Mgr. Pavel Almáši 

 

Zapisovateľka: Elena Bodnárová 
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Komisia ÚP, VÝSTAVBY, DOPRAVY a ŢP: 

Predseda:                       František Kuzmáni 

Členovia: 

Ing. Miroslav Macove 

Ing. Marek Suchý 

Dušan Cmaro 

Ján Iţdinský  

Július Botka 

Ľubomír Obročník 

 

Zapisovateľka: Ľudmila Sihelská 

 

Komisia pre školstvo: 

Predseda:                 Mgr. Martina Brisudová 

Členovia: 

Mgr. Jozef Vretenička 

Mgr. Eva Dirbáková 

Elena Slavkovská 

JUDr. Bronislava Garajová 

Vlasta Kojnoková 

Marcela Iţdinská 

 

Zapisovateľka: Bc. Aneta Melicherová 

 

Komisia pre šport: 

Predseda:                 Marián Bodnár 

Členovia: 

MUDr. Radovan Baník. 

Ing. Peter Ţilák 

Ing. Jaroslav Štrba 

Ján Valentíny  

Adrián Lašák 

Eva Dudášová 

 

Zapisovateľka: Zuzana Chrtianska 

 

Komisia pre spoluprácu s podnikateľmi: 

Predseda:                    MVDr. Július Balog 

Členovia: 

Pavol Sihelský 

Ján Eliáš 

Milan Oravec  

Ing. Július Zeman 

Dušan Deák 

Ing.  Miroslav Bičan 

 

Zapisovateľka: Ing. Danica Švantnerová 
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Komisia priestupková: 

Predseda:                     Ľuboš Kučera 

Členovia: 

MUDr. Radovan Baník 

MVDr. Ján Koţiak 

Ján Šnúrik 

Peter Kanáloš 

 

Zapisovateľka: Ing. Alena Marková 

 

KOMISIA PRE OCHRANU VEREJNÉHO ZÁUJMU PRI VÝKONE FUNKCIE: 

Predseda:              MUDr. Jana Gasperová 

Členovia: 

Mgr. Pavel Jánošík 

Mgr. Jozef Vretenička 

                                               
 

IV.  S C H V A Ľ U J E 

1. zloţenie členov mestskej rady: Mgr. Pavel Jánošík, MUDr. Radovan Baník, Edita    

    Klembasová a zástupca primátora 

2. a/ plat primátora v zmysle zákona č. 253/94 Z. z. v znení neskorších zmien a doplnkov 

        vo výške1.936 € 

   b/ zvýšenie platu primátora mesta v zmysle  zákona č. 253/94 Z. z. v znení  neskorších zmien  

       a doplnkov o 30 % mesačne s účinnosťou od 27. 12. 2010   

3. stravnú jednotku počas zasadnutí  MsZ vo výške                5 €  

4. otváracie hodiny pre Milys, spol. s. r. o., Podjavorinskej 20, Lučenec v prevádzke  

    pizzéria, kaviareň Ul. sklárska 740 nasledovne: 

PO – ŠT         8, 00 – 22, 00 

PI                 10, 00  -23, 30 

SO               11,00  - 23, 30 

NE              11, 00 – 22, 00 

5. podľa § 9a ods. 8, písm. a/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  

    predpisov odpredaj pozemku zastavaného stavbou bytovým domom č. s. 505/19 – 21 vo   

   vlastníctve nadobúdateľov, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Poltár, LV č. 1 C KN  

   parc. č. 2133 o výmere 690 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria, podiel 1/1 v cene 0, 10  

   €/m2 pre vlastníkov bytového domu č. s. 505/19 – 21 vedených na LV č. 1837 v podiele pri- 

         slúchajúcom spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach    

         domu 

     6. ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8, písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. 

         o majetku obcí v znení neskorších predpisov odpredaj nehnuteľností v katastrálnom území 

         Poltár vedených na LV č. 1, C KN parc. č. 1556/1 o výmere 2893 m2 kultúry zastavané 

         plochy a nádvoria, C KN parc. č. 1556/7 o výmere 800 m2 kultúry zastavané plochy a     

         nádvoria a stavby – výrobná hala č. 1 postavenej na C KN parc. č. 1556/7 číslo súpisné 500 

         a orientačné číslo 3, nachádzajúcej sa na Ul. 13. januára – budova bývalej STS v celkovej    

         cene 1, 00 € pre SR- Krajské riaditeľstvo Hasičského záchranného zboru, Komenského 27, 

         Banská Bystrica v podiele 1/1 
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     7. prevod finančných prostriedkov z Mesta na MsPS vo výške 859, 66 €, ktoré uhradil p.    

   Slaniniak do pokladne MsÚ na základe výsledku kontroly na MsPS a z nej vyplývajúcej  

   povinnosti podania dodatočného daňového priznania ako doplatok DPH za r. 2009 a I. Q  

  2010 

8. podľa § 9a ods. 8, písm. b/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  

    predpisov odpredaj pozemku zastavaného stavbou „Denný bar a ubytovanie“ č. s. 758/23 

   na Ul. školskej vo vlastníctve nadobúdateľa nachádzajúceho sa v katastrálnom území    

   Poltár, LV č. 1 C KN parc. č. 2269/17 o výmere 94 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria,  

    podiel 1/1 v cene 7, 11 €/m2 pre Ing. Jána Lakotu, trvale bytom Poltár, Záhradná 659/9  

    v podiele 1/1 

9. ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9, písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. 

     o majetku obcí v znení neskorších predpisov nájom nebytových priestorov časti  

     nehnuteľnosti C KN parc. č. 2352, č. súp. 307/35 v Poltári, vedenej na LV č. l, k. ú. Poltár, 

     nachádzajúcej sa na Ul. slobody – budova bývalej Polície – o výmere 52 m2 vo výške  

     nájmu 80 €/mesiac na dobu od 1. 2. 2011 do 31. 5. 2011 pre TESCO STORES SR a. s., 

     Kamenné nám. 1/A, Bratislava 

10. vyplatenie finančného príspevku na vydanie pamätí Jána Mlynárika vo výške 100 €  

11. plán hlavnej kontrolórky na r. 2011 

 

 

V. D E L E G U J E 

1. do Rady školy ZŠ, Ul. slobody 

František Kuzmáni 

Mgr. Pavel Jánošík 

MVDr. Július Balog 

MUDr. Radovan Baník 

 

2. do Rady školy ZŠ, Ul. školská 

Ing. Pavel Olšiak 

Mgr. Pavel Jánošík 

Mgr. Martina Brisudová 

Pavol Sihelský 

 

3. do Rady MŠ, Ul. sklárska 34 

MUDr. Jana Gasperová 

Ľuboš Kučera 

Marián Bodnár 

 

4. do Rady MŠ, Ul. kanadská 

MUDr. Miroslav Garaj 

Mgr. Martina Brisudová 

 

5. do Rady ZUŠ 

MVDr. Július Balog 

Klembasová Edita 

Mgr. Jozef Vretenička 

Pavol Sihelský 
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 VI.  R U Š Í 

1. uznesenie č. 12/2009, A/13 zo dňa 22. 10. 2009, ktorým bol schválený odpredaj   

    nehnuteľností pre Krajské riaditeľstvo Hasičského a záchranného zboru Banská Bystrica  

    v cene 83.000 €  

 

VII.  U K L A D Á 

1. prednostovi MsÚ vypracovať informatívnu správu o stave mestského múzea do 

nasledujúceho zasadnutia MsZ. 

 

 

   Keďţe viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

Pavel   G A V A L E C                                                    JUDr. František  K R A J Č O 

       primátor                                                                            prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

MVDr. Július  B A L O G                                              Pavol  S I H E L S K Ý 

        I. overovateľ                                                                II. overovateľ 

 

 

 

 

 

Zapísala: Marta  KUPČEKOVÁ 

                vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



     V zmysle zákona O obecnom zriadení č. 369/1990 ustanovenie § 13 ods. 6 

 primátor mesta pozastavuje výkon nasledovných uznesení, ktoré boli v MsZ schválené: 

 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2011 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári dňa 21. 1. 2011 

 

 

II. Z R I A Ď U J E 

2. Mestskú radu pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári 

 

 

 

IV.  S C H V A Ľ U J E 

1. zloţenie členov mestskej rady: Mgr. Pavel Jánošík, MUDr. Radovan Baník, Edita    

    Klembasová a zástupca primátora 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                     Pavel GAVALEC 

                                                                      primátor 
 


